

3.1101.615140.0000000

# 原材料 机乐堂 MG-C05 迷你TWS蓝牙耳机机 说明书

尺寸: 70x70mm

材质: 128g铜版纸 正反单色印刷 风琴折

### JOYROOM

#### Product diagram

Multifunctional button (touch area)

Microphone/indicator light

Main hole

Charging contact point

Case indicator light

Case Micro charging port

#### Packing list

- Charging case
- Earbuds
- Earbuds (S/M/L)
- Cable
- Disinfection cotton swab
- Manual & Warranty Card

### Basic Information

Name: Mini TWS Wireless Earbuds  
Model: MG-C05  
Type: in-ear  
BT version: V5.2  
Sensitivity: 98±3dB  
Audio decoding: AAC/SBC  
Supported protocols: HSP/HFP/A2DP/AVRCP  
Microphone sensitivity: 96±3dB  
Battery capacity of earbuds: 30mAh  
Battery capacity of charging case: 180mAh  
Rated power: 3mW  
Speaker: Ø6mm  
Play time: about 5h (70% volume)  
Standby time (connected): about 72h  
Charging current: about 200mA  
Input: 5V=1A  
Cycle counts: about 2 times  
Charging time of earbuds: about 1.5h  
Recharging time of case: about 2h  
Charging port: Micro  
Material: ABS  
Net weight: 24.8g

### Pairing operation

- Open the charging case and take out the earbuds. The white light of earbuds will flash for 3 times which means the earbuds are turned on.
- The white and green light of main earbud flash alternately, the white light of auxiliary earbud flashes once every 3s, which means the earbuds are ready for pairing.
- Turn the phone's BT function on and search for the BT device "MG-C05"; connect the phone with it, and then you are free to listen to music or make calls via the earbuds.

**Note:** Please connect the earbuds manually for the first time, after that they will connect to the last connected device automatically. (iOS & Android devices connecting in the same way)

### Operation instructions

#### 1. Turn on/off

**Turn on:** Press & hold the multifunctional button for 3s to turn them on manually. They will turn on automatically.

**Turn off:** Press and hold the multifunctional button for 5s, the earbud will be turned off manually.

**Turn off:** the earbuds will turn off automatically if not connected for 3 min.

#### 2. Voice assistant

**Activate voice assistant:** Press and hold the multifunctional button of either earbud for 2s, and then release after hearing a "di-" sound.

#### 3. Music function

**Play/Pause:** Click the multifunctional button of either earbud

**Previous/Next:** Click the multifunctional button of left/right earbud

#### 4. Call

**Answer / Hung up:** Click the multifunctional button of either earbud

**Reject:** Press and hold the multifunctional button of either earbud for 2s

#### 5. Factory reset

In turned on condition, 5-click the multifunctional button of left and right earbud respectively, the earbuds will turn off automatically.

**Prompt tone instructions**

Turn on	"doo-doo-doo" sound in rising tone
Turn off	"doo-doo-doo-doo" sound in falling tone
Connected	"doo-doo-doo-doo" sound in rising tone
Disconnected	"doo-doo-doo-doo" sound in falling tone
Voice assistant activated	"di-" sound
Call reminder	Synchronize with the ringtone or "ling-ling" sound.
Low battery warning	"di-di-di" sound every 1 min until powered off at low battery

#### Indicator light

Power on	The white light flashes 3 times
Power off	The orange light flashes 3 times
Pairing	The white and orange light of main earbud flash alternately, the white light of auxiliary earbud flashes once every 3s
Charge the earbuds	The orange light keeps on. When fully charged, it will turn off.
Case indicator light	The white light keeps on. When fully charged, it will turn off.
Case low battery	Put the earbuds into charging case, the case white light flashes continuously.
Charging the case	The orange light flashes. When fully charged, it will keep on.

#### FAQ

**Friendly reminder 1:** Please charge the charging case once a week. If the charging case is over discharged or charged in time, when you begin the charging cable to charge, the power indicator light of the charging case may not be displayed. Please wait about 15 minutes and the indicator light will be displayed.

**Friendly reminder 2:** After using for a period of time, the charging contact points may get dirty or oxidized, that the earbuds cannot be charged or turned on because of that. You can use a disinfection cotton swab dipped with alcohol to clean the charging contact points of the earbuds and charging case to solve the problem.

**Friendly reminder 3:** We have included three cases (L/M/S) of earbuds in the packaging box. You can choose the most suitable ones for your ears to get the most comfortable experience.

**Q:** Why can't the earbuds be connected?  
A: ① If you are using the earbuds for the first time, please make sure the insulation film on earbud charging contact points is removed.  
② Make sure the earbuds are with power. You can charge the earbuds in the charging case for 30 minutes, and then take them out for reconnection.  
③ If you had connected with the earbuds before, it may be that the earbuds did not reconnect to your phone in time. You can check whether the device name "MG-C05" is in the phone's BT list. If so, please directly click the device name for connection.  
④ Check whether the earbuds are connected to another device. If so, please disconnect with it and make a reconnection again.  
⑤ After above operation, the earbuds still can't be connected, you can restore them to factory settings.

**Q:** Why did one earbud has sound? Or why is one earbud not connected successfully?  
A: ① Please delete the connected earbuds' name from your phone's BT list.  
② Turn off the phone's BT function, make sure the charging case is with power, and put the two earbuds into the charging case.  
③ After 30s, take out the earbuds from the charging case. Observe the indicator light of both earbuds to see whether they are paired with each other successfully, and are ready for pairing with the phone.  
④ If you please restart the phone's BT function, and then search and pair with the earbuds for reconnection.  
⑤ If not, please restore the earbuds to factory settings, and then restart the phone's BT function for reconnection.

**Q:** Why is the touch area insensitive or unusable?  
A: ① Please tap at the correct touch area according to the diagram in User Manual. If the touch position is wrong, the earbuds may be insensitive.  
② If there are water stains and dirt on your earbuds or fingers, please wipe them clean before touching the earbuds.  
③ If you operate with gloves, the earbuds will not be able to sense your touch. Please take them off and try touching the earbuds again.  
④ The BT function of the earbuds are connected to the computer?  
⑤ Please turn on the output channel of the computer and set the earbud output mode as "Stereo mode".  
⑥ The wifi system may have incompatibility problems, while the systems above win10 are better compatible with the earbuds.  
⑦ Or it may be caused by the wireless adapter connecting the desktop computer with the earbuds.

### Warranty Card

User Name: \_\_\_\_\_  
User Tel: \_\_\_\_\_  
User address (with postcode): \_\_\_\_\_  
Purchase date: \_\_\_\_\_  
Invoice No: \_\_\_\_\_  
Dealer Name: \_\_\_\_\_  
Dealer Address (with postcode): \_\_\_\_\_  
Dealer Tel: \_\_\_\_\_

#### Warranty

A. If there is performance failure on this product and it's not cause by human error, damage, we will provide 12-month free warranty service for consumers from the date of purchase.

B. Warranty Exceptions:

- Human damage.
- Beyond the warranty period.
- Failure to provide valid purchase certificate.
- Product damage caused by failure to follow the use, maintain and operation instructions.
- Product damage caused by disassemble it or repair the product without authorization or immerse the product in water.
- Damage caused by other force majeure.

### JOYROOM

#### 产品图示

耳机多功能键 (触摸区域)

耳机麦克风/耳机指示灯孔

耳机充电触点

充电仓指示灯孔

充电仓Micro充电口

#### 包装清单

- 充电仓
- 耳机
- 耳机 (小/中/大)
- 充电线
- 消毒棉签
- 说明书 & 保修卡

### 基本信息

产品名称: 迷你TWS蓝牙耳机  
型号: MG-C05  
佩戴方式: 入耳式  
耳塞: V5.2  
频响: 98±3dB  
音频格式: AAC, SBC  
支持协议: HSP, HFP, A2DP, AVRCP  
麦克风灵敏度: 96±3dB  
耳机电池容量: 30mAh  
充电仓电池容量: 180mAh  
额定功率: 3mW  
驱动单元: Ø6mm  
播放时间: 约5h (70%音量)  
充电时间: 约1.5h (70%音量)  
充电电流: 约200mA  
输入: 5V=1A  
可给双耳机充电次数: 约2次  
耳机充电时间: 约1.5h  
充电仓充电时间: 约2h  
充电接口: Micro  
产品材质: ABS  
产品净重: 24.8g

### 配对操作

- 打开充电仓上盖, 取出耳机, 耳机白灯闪烁3次即耳机开机;
- 主耳白橙灯交替闪烁, 副耳白灯隔3秒闪烁一次即耳机进入配对状态;
- 此时开启手机蓝牙, 搜索蓝牙耳机设备 "MG-C05"; 点击连接, 连接成功后, 即可使用耳机听歌通话。

**备注:** 首次连接耳机需要手动连接, 非首次连接耳机会自动即连接后连接过的设备。即耳机开机后, 若附近有已配对过的设备则回连。(苹果安卓手机连接方式一致)

### 常用操作说明

#### 1. 开/关机

**开机:** 长按耳机的多功能键3秒手动开机

**关机:** 长按耳机的多功能键5秒手动关机

**待机:** 无连接状态下, 3min自动关机

#### 2. 语音助手

**唤醒 Siri:** 长按任意一边耳机的多功能键2秒, "滴"提示音后长按唤醒语音助手

#### 3. 音乐状态下功能定义

**播放/暂停:** 单击任意一边耳机的多功能键

**上一曲:** 双击左边耳机的多功能键

**下一曲:** 双击右边耳机的多功能键

#### 4. 通话状态下功能定义

**来电接听/来电挂断:** 单击任意一边耳机的多功能键

**来电拒接:** 长按任意一边耳机的多功能键2秒

#### 5. 恢复出厂设置

开机状态下, 分别左击左耳和右耳的多功能键, 随后两只耳机会自动关机, 此时将耳机放入充电仓, 10s后取出重新搜索配对

#### 提示音说明

开机	"嘟嘟嘟" 升调
关机	"嘟嘟嘟" 降调
连接设备成功	"嘟嘟嘟嘟" 升调
断开设备	"嘟嘟嘟嘟" 降调
语音助手	"滴"
来电提示	脚步声铃声, 不能同步的手机为lingling提示音
电池低电量报警	"滴滴滴", 1分钟播放一次, 直至低电关机

### 指示灯说明

开机	白灯闪烁3次
待机状态	橙灯闪烁3次
配对状态	主耳白橙灯交替闪烁, 副耳白灯隔3秒闪烁
耳机充电	橙灯长亮, 充满电橙灯熄灭
充电仓指示灯	白灯长亮, 充满电白灯熄灭
充电仓充电	耳机放入充电仓时, 充电仓白灯持续闪烁
充电仓充电	橙灯闪烁, 充满电橙灯长亮

#### 常见问题

**友情提示 1:** 请每周为充电仓充电一次, 如果充电仓过放电未及时充电, 当我们插入充电线为充电仓充电时, 充电仓电量指示灯可能出现无法显示的情况, 请您等待 15 分钟左右, 指示灯稍后会显示;

**友情提示 2:** 使用一段时间后, 由于充电触点存在脏污或氧化, 导致耳机无法充电, 有可能是耳机内气压吸引耳机电量变小, 您可以尝试取下耳机重新装入充电仓点来解决此问题;

**友情提示 3:** 我们在包装盒中放置了大、中、小三种尺寸的耳帽, 您可以为您的耳朵选择最合适的耳帽, 从而获得最为舒适的体验感。

### 安全须知

蓝牙耳机蓝牙连接。

蓝牙耳机放入充电仓不充电或无法充电?

A: ① 请确保耳机充电触点的绝缘膜片已撕开;

② 请检查充电仓是否有电, 您可以查看充电仓指示灯状态, 若白灯持续闪烁或无灯光显示, 说明充电仓处于低电状态, 请为充电仓充电30分钟后再次尝试将耳机放入充电仓充电;

③ 请确保耳机充电触点和充电仓触点是否存在脏污, 如有脏污, 您可以使用棉签蘸取酒精棉签后将耳机放入充电仓充电。

A: ① 可能充电接口没有接触, 请拔出重新连接充电线, 反复插拔几次, 将充电线插到位;

② 请确保使用符合国家/地区安全性的合格适配器给充电仓充电, 功率过大的充电器可能存在不兼容或损坏充电仓电池。

#### 安全须知

1. 请遵循本说明书的使用说明, 勿以任何理由拆卸或改装设备, 否则可能导致耳机发生故障或损坏;

2. 请勿将产品浸入任何液体或用水冲洗产品;

3. 请使用符合国家/地区安全性的适配器给充电仓充电, 否则容易造成充电仓损坏或发生危险;

4. 请在常温环境中使用并存放本产品, 勿将设备置于温度过低或过高 (0°C 以下或者 45°C 以上) 的环境中;

5. 请勿堵塞耳机的开口处, 如充电口、麦克风孔;

6. 避免避免大量液体长时间使用耳机, 避免造成头夹或对听力造成伤害;

7. 请勿在重要场合下使用设备, 否则可能导致设备工作不正常, 信号中断等现象。

### 保修卡

用户姓名: \_\_\_\_\_  
用户电话: \_\_\_\_\_  
用户地址 (含邮编): \_\_\_\_\_  
购买日期: \_\_\_\_\_  
销售单位名称: \_\_\_\_\_  
销售单位地址 (含邮编): \_\_\_\_\_  
销售单位电话: \_\_\_\_\_

A. 在正常使用本产品过程中, 如果本产品出现非人为损坏的性能故障, 自购买之日起, 消费者享受免费保修服务, 保修期为 12 个月。

B. 有下列情况之一, 消费者不能享受免费保修服务:

- 人为损坏;
- 超过保修期;
- 不能提供有效的购买凭证;
- 未按说明书要求使用、维护、保养而造成产品损坏;
- 未经授权使用、擅自拆卸、维修产品, 或产品进水;
- 其他不可抗力造成的损坏。